



Protokoll styrelsemöte S11 2019-04-09

| | | |
|-----------------|-------------------|----------------------|
| Närvaro: | Emmy Edfors | Ordförande |
| | Noah Mayerhofer | Vice Ordförande |
| | Emil Wihlander | Skattmästare |
| | Oskar Damkjaer | Studierådsordförande |
| | Adina Borg | Informationsansvarig |
| | Hannes Lantz | Cafémästare |
| | Joel Jonsson | Näringslivsansvarig |
| | Julia Nolinder | Källarmästare |
| | Johannes Törnblom | Aktivitetsansvarig |
| | Jesper Graham | Sexmästare |
| | Desirée Ohlsson | Kårkontakt TLTH |
| | Patrik Gustafson | Kårkontakt TLTH |
| | Albin Sverreson | |

- §1 OFMÖ Ordförande Emmy Edfors förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Albin Sverreson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Adina Borg till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S09 2019-03-26
 - Protokoll styrelsemöte S10 2019-04-02
- §7 Information från kåren Det är innovation week den här veckan.
- Det kommer hållas två styrelsemöte den här veckan ett vanligt i kväll och ett annat på lördag där det kommer ett förslag till budgeten.
- Det frågades om hur JätteFunktionärsFesten kommer hållas. Den kommer hållas den 4 maj. Har ingen information om vad eventet faktiskt kommer vara.
- §8 Information PLCD Inget att rapportera.



- §9 Information från kollegierna Spikat datum för stora caféackfesten, 6 maj.
- Det blir inget kårmästerskap för de flesta på LTH eftersom det ligger i omtentaveckorna. Sektionerna kanske kommer hålla en egen tävling tillsammans istället. Det Kommer hållas en lekdag med grillning.
- Kårens nattklubsverksamhet har diskuterats eftersom senaste ETS:en hade dåligt med besökare. En av anledningarna till att det är att sektionerna har egna evenemang som personer föredrar. Sektionerna ska kordierna eftersläpp bättre.
- Ett mötet med tillståndsenheten håller på att bokas in. För att få klarhet vad som gäller från tillståndsenheten.
- Problem med att bastun inte städas ordentligt. Se till att städa den.
- §10 Ekonomisk status Överlag ser det bra ut men det saknas 100 000 från teknikfokus. Det ska dras i. Ikväll kommer månadsrapporter i drive till styrelsen.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Bokslut 2017 bokslut står stilla just nu. Kollas på vad som ska göras med det.
- §13 Omvärldsbevakning Idag är sista dagen att fylla i CEQ-enkäter.
- §14 Kontakt med fullmäktigeledarmöter Frågan om hur styrelsen på bästa ska hålla kontakt med sektionens fullmäktigeledarmöter lyftes.
- Detta har diskuterats på fullmäktige som satte upp en arbetsgrupp för att kolla på det. Styrelsen diskuterade om kårens representant kan rapportera på beslut från fullmäktige.
- §15 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §16 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §17 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer:
- Isak Evaldsson till sudo



- §18 Meddelanden Ismaskinen fungerar.
 Kranen i köket är trasig.
 Det är VTM ikväll
 Det var tandembiljettsläpp igår, alla biljetter såldes.
- §19 Övrigt Inget övrigt.
- §20 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:29.

| | | |
|------------------------------------|---------------------------|------------------------------------|
| Mötessekreterare | Mötesordförande | Justeras |
| Noah Mayerhofer Vice Ordförande | Emmy Edfors Ordförande | Adina Borg Informationsansvarig |